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ارزش

چهافزودهای؟!

مالیــات بــر ارزش افزوده جــزو قواعــد مالیاتی معمول 
بسیاری از کشورهاســت. اگر بخواهیم به زبان ساده بیان 
کنیم، به این معنی اســت که به هر کالای خریداری شده 
یا خدمتی که دریافت می شــود، مقداری از پول به عنوان 
مالیات اضافه می شود. این قانون طبق ضوابط مشخصی در 
بیشــتر کشورها اجرا می شود تا دولت ها از آن برای تأمین 

هزینه های عمومی استفاده کنند.
اما همه چیز به این ســادگی ها هم نیســت. اگرچه ارزش 
افزوده در ظاهر منطقی به نظر می رســد و در دل خودش 
هدف هــای اقتصــادی دارد، اما خیلی از مــا می دانیم که 
در عمل، ایــن مالیات اغلب »هیــچ ارزش افزوده ای« به 
زندگی مــان اضافه نمی کند؛ بلکه این هزینه ها تنها به یک 
بار مالی اضافی برای مردم تبدیل می شوند. خیلی وقت ها، 
این مالیات حتی از مواردی گرفته می شــود که هیچ نوع 

ارزشی به کالا یا خدمت ارائه شده اضافه نمی کند.
شاید شما هم تجربه کرده باشید: خرید یک بسته  کوچک، 
یا گرفتن یک خدمت ســاده؛ اما در نهایت وقتی فاکتور را 
می بینید، مبلغی تحت عنــوان »مالیات بر ارزش افزوده« 
اضافه شــده که گاهی حتی نسبت به قیمت واقعی کالا یا 
خدمت، به نظر می رسد بیش از حد است. آیا واقعاً در این 
خرید و فروش، ارزش جدیدی اضافه شده که شایسته  این 

مقدار مالیات باشد؟ شاید نه.
واقعیت این اســت که در برخی موارد، سیســتم مالیات 
بــر ارزش افزوده به جای اینکــه کارکرد واقعی خود را در 
حمایت از توســعه و رفاه عمومی ایفا کند، تبدیل به یک 
بار اضافی برای مردم شــده اســت. این ناعادلانه است که 
ما پول بیشــتری برای همان محصول یا خدمت پرداخت 
کنیم، بدون اینکه تغییر محســوس یا ارزشی در کیفیت 

آن ایجاد شود.
بی تردید، این سیســتم در جایی که به درســتی و به طور 
شفاف پیاده سازی شود، می تواند ابزاری مؤثر باشد؛ اما باید 
پرســید که آیا حاکمیت و نظارت ها به اندازه کافی دقیق 
و کارآمد اســت تا این مالیات به درستی از مصرف کننده 
گرفته شــود؟ و آیــا واقعاً همه این پول هــا به نفع عموم 
جامعه و نه صرفاً تأمین درآمدهای دولتی یا سودآوری های 

غیرمنصفانه است؟
این پرســش ها زمانی جدی تر می شود که به یاد می آوریم 
بســیاری از ما با پرداخت های اضافی مواجهیم که نه تنها 
اثری در بهبود کیفیــت خدمات یا محصولات ندارد، بلکه 
فقط به جیب ها و حســاب های بانکی بدون نظارت سرازیر 

می شود.
این موضوع به خصوص از بُعد انســانی و شرعی هم جای 
بحث بسیار دارد. وقتی پولی از مردم گرفته می شود که در 
قبال آن هیچ نوع ارزشــی به خدمت یا کالا اضافه نشده، 
ایــن اقدام نه تنها روی زندگی اقتصادی مردم فشــار وارد 
می کند، بلکه از نظر شــرعی نیز پرســش برانگیز است. در 
اســلام، عدالت و منصف بودن در همه تعاملات اقتصادی 
ضروری است. در واقع، وقتی مالیاتی دریافت می شود، باید 
مطمئن شویم که این مالیات واقعاً به نفع مردم و به منظور 
تأمین رفاه عمومی است؛ نه اینکه تنها به عنوان یک فشار 

مالی اضافی بر دوش افراد باشد.
قانون »ارزش افزوده« شــاید در وهلــه اول به نظر قانونی 
منطقی بیاید، اما واقعیت این است که در بسیاری از موارد، 
آن »ارزش« که باید افزوده شود، در عمل به نظر نمی رسد. 
بنابراین باید به دنبال راهکارهایی باشــیم تا این سیســتم 

به شکلی منصفانه تر و عادلانه تر اجرا شود. 
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نشــاط، امید، تــاب آوری و دوری از آســیب های 
اجتماعی؛ کلیدواژه هایی که در نشســت شــورای 
راهبری برنامه ملی »نشان« بارها تکرار شد. نشستی 
که بــا حضور مدیران مدارس و مربیان تربیت بدنی 
ناحیه سه شیراز برگزار شد؛ اما آیا این  بار »نشاط« 

از شعار فراتر خواهد رفت؟
در تــالار معلم اداره آموزش و پرورش ناحیه ســه 
شیراز، جلسه ای به ظاهر پرانرژی برگزار شد: شورای 
راهبری برنامه ملی »نشــان« کــه ذیل طرح ملی 
»نماد« تعریف می شــود، با حضور مدیران مدارس، 
مربیان تربیت بدنی، معاونان پرورشــی و مسئولان 
اداره کل آمــوزش و پرورش فــارس گرد هم آمد تا 
از نشــاط، امید و تاب آوری بگوید؛ سه مؤلفه ای که 
در وضعیت اجتماعی این روزهای نوجوانان، نه یک 

انتخاب، بلکه یک ضرورت اند.
 از نماد تا نشان؛ از سند تحول تا 

»میدان داری«
مدیر ناحیه سه شــیراز در این نشست بار دیگر بر 

نقش »تغییر نگرش« تأکید کرد. از نگاه او، معلمان 
میدان داران اصلی آموزش اند و اگر قرار اســت سند 
تحول بنیادین معنا پیدا کند، این تغییر باید از دل 

مدرسه بجوشد. 
سید عبدالصمد موسوی، شــاه بیت سند تحول را 

»تغییر« دانست؛ تغییری که قرار است از روزمرگی 
نجاتمان دهد و به سمت نشاط و خلاقیت ببرد. اما 
این »تغییر« قرار است دقیقاً از کجا آغاز شود؟ و چه 
چیزی تغییر می کنــد وقتی دغدغه اصلی »اجرای 

صحیح طرح ها« همچنان باقیست؟

 نشاط به روایت دستورالعمل
از ســوی دیگر، معــاون تربیت بدنی و ســلامت 
آموزش و پرورش فارس، »نشــاط« را نه یک حس 
درونی یا فرهنگ مدرسه ای، بلکه امری قابل اجرا با 

»دستورالعمل« معرفی کرد.
سید کاظم حســینی از برنامه هایی چون اردوهای 
کلاسی، مسابقات ورزشی، برگزاری برنامه های شاد 
و ارتباط مؤثر با دانش آموزان گفت. ایده ها جذاب اند، 
اما مسئله اینجاست که این طرح ها چگونه از تکرار 
کلیشه ای خارج شــوند؟ و چطور می توان مطمئن 
شد که شادی در مدرسه به یک »اتفاق واقعی« بدل 

می شود نه صرفاً یک »برنامه ابلاغی«؟
 بودجه ای که رسید؛ ولی به کجا؟

خبر خوب از نگاه مســئولان این بود: ۱۵۳ مدرسه 
مشــمول دریافت اعتبار برای اجــرای برنامه های 
مرتبط با طرح نشــان شده اند. بودجه ای که اگرچه 
رقم آن دقیق اعلام نشد، اما به نظر می رسد به شکل 
هدفمند تخصیص یافته اســت. امــا این »بودجه« 
چگونــه توزیع می شــود؟ آیا با عدالــت با مدارس 
برخورد شده؟ آیا مدارس محروم تر، سهم بیشتری 
از این نشــاط دارند؟ و مهم تر از همه، آیا معلمان و 

مربیان هم  زمان، اختیار و انگیزه کافی برای اجرای 
این برنامه ها دارند؟

 مشورت، مشاوره، مشارکت؟
در بخشی از نشست به نقش »مشاوره ای« مربیان 
تربیت بدنــی در تعامــل بــا دانش آموزان اشــاره 
شــد؛ اینکه باید به ســراغ دانش آموزان رفت، پای 
حرفشان نشســت، از دل آن ها خبر گرفت. نگاهی 
انســانی، ضروری و دیرهنگام که اگر جدی گرفته 
شــود، می تواند لایه ای نرم از مراقبت اجتماعی را 
در دل مدارس شــکل دهد. اما پرسش اینجاست: 
آیا ســاختار آمــوزش و پرورش امــروز، این زمان 
و فضــا را برای معلمــان فراهم کــرده؟ آیا آن ها 
 آموزش دیده اند تا شــنونده خوبی برای نسل تازه 

باشند؟
برنامــه ملی »نشــان« با محور قرار دادن نشــاط 
و امید، تلاشــی  است در مســیر درمان زخم های 
خاموش مدرســه؛ زخم هایی که گاهی نه با جشن 
و مســابقه، که با شنیدن، همدلی و حضور معنادار 
درمان می شوند. این جلسه نشانه ای از اراده ای برای 
حرکت در این مسیر بود؛ اما از نشانه تا نتیجه راهی 
هســت که باید با دقت، تکرار، بازبینی و مشارکت 

واقعی پیموده شود.

اجرای طرح »نشان« در شیراز؛ راهی که باید با دقت پیموده شود

نشاط با دستورالعمل نمی آید

دروازه کازرون یکی از دروازه های تاریخی شــهر شــیراز است 
که بافت این منطقه جزو مناطق تاریخی محســوب می شود؛ 
لذا باید مانند ســایر مناطق تاریخی به صــورت ویژه دیده و 
بهسازی شود تا بتوان بعد گردشگری آن را تقویت کرد. آنچه 
از شنیدن نام دروازه کازرون در شیراز همواره به اذهان عمومی 
تداعی می شود، بازار ماهی و مرغ فروشی و میوه و تره بار است 
که همین مسئله موجب شلوغی و ازدحام جمعیت و ترافیک 
سنگین خودروها شده و این سوای مباحث بهداشتی است که 
به صورت بســیار ضعیف در این منطقه وجود دارد. همه این 
مباحث باعث شد تا ضرورت بهسازی منطقه دروازه کازرون در 
دستور کار مدیریت شهری شیراز قرار گیرد. در طرح مدیریت 
شــهری شیراز بنا شده است که صنوف دروازه کازرون به بازار 
پروتئین واقع در همان منطقه انتقال یابند و این منطقه برای 
مباحث گردشگری بهســازی شود تا بتوان در این منطقه نیز 

جذب گردشگر داشته باشیم.
تاکنون اخبار و مصاحبه های متعددی درباره سامان دهی دروازه 
کازرون و بازار پروتئین در ایسنا منتشر شده است و اکنون نیز 
مجدداً به ســراغ رئیس کمیسیون خدمات شهری، سلامت و 
محیط زیست شورای اسلامی شهر شیراز رفتیم؛ چراکه متولی 

اصلــی انتقال صنوف دروازه کازرون بــه بازار پروتئین که گام 
اول ســامان دهی دروازه کازرون است، همین قسمت خدمات 
شهری است. مسعود زارعی در گفت وگو با ایسنا، در این رابطه 
گفت: به طور کلی طرح ســامان دهی دروازه کازرون و تبدیل 
آن به یک محور گردشــگری، مربوط به کمیسیون شهرسازی 
شــورای شهر شیراز است؛ اما در کمیسیون خدمات شهری به 
عنوان یک پروژه مهم دنبال شد؛ چون اصل موضوع آن توجه 
به موضوعات زیست محیطی و بهداشــتی است که در دروازه 
کازرون به دلیل فعالیت صنوف مختلف وجود دارد. همچنین 
وجه شــهری نامناسبی در این منطقه ایجاد شده است و بازار 
پروتئین نیز بیش از ۱۰ سال تعطیل شده و تبدیل به مخروبه 
شده بود و همه این ها باعث شد که کمیسیون خدمات شهری 
ورود ویژه ای به این طرح داشته باشد. وی با بیان اینکه بازارچه 
پروتئین شــیراز بیش از ۵۰هزار مترمربع زیربنا دارد و پروژه 
بزرگ این چنین ســال ها تعطیل شده بود، گفت: کمیسیون 
خدمات شــهری بســیار جدی به این قضیه ورود کرد و طرح 
مذکور تبدیل به یکی از پروژه های ۱۵گانه معروف کمیسیون 
خدمات شهری شورای شهر شیراز شد تا در گام نخست ابتدا 
بازارچه پروتئین تکمیل شود و در گام بعد انتقال صنوف دروازه 

کازرون به بازارچه مذکور انجام شود.
زارعــی با یادآوری اینکه بازارچه پروتئین با اعتباری قریب دو 
الی ســه هزار میلیارد تومان انجام شــد، زمان افتتاح این بازار 
را ۱۵ اردیبهشت ســال جاری اعلام کرد و گفت: برای اینکه 
محور دروازه کازرون تبدیل به یک محور گردشگری شود، لازم 
است که دیگر ماهی فروشــی، مرغ فروشی و صنوف تره بار در 
این منطقه فعالیت نکنند و فعالیت آن ها در اینجا ممنوع شود 

و این کار هم در کمیسیون خدمات شهری به جد دنبال شد.
رئیس کمیســیون خدمات شهری، ســلامت و محیط زیست 
شورای اسلامی شهر شیراز با بیان اینکه این کمیسیون متولی 
اصلی انتقال صنــوف دروازه کازرون به بازار پروتئین اســت، 
گفت: طرح احیا و بهسازی و گردشگری دروازه کازرون متعلق 
به کمیســیون شهرسازی اســت، اما قریب ۸۰ الی ۹۰ درصد 
کار آن باید توســط کمیسیون خدمات شهری انجام شود. وی 
تصریح کرد: طرح بهســازی دروازه کازرون به شــورای بافت 
تهران ارائه شــده اســت تا تأییدیه بگیرد و اکنون منتظر این 
تأییدیه هستیم؛ اما اصل کار ممنوعیت فعالیت صنوف تره بار و 
پروتئین در دروازه کازرون است که همگی باید در بازار مذکور 

سامان دهی و دنبال شود.

زارعی در پایان در خصوص اینکه آیا تنفسی هم برای پرداخت 
اجاره بها به صنوف در بازار پروتئین داده شــده اســت، گفت: 
یکسری تشویق هایی برای اصناف دروازه کازرون در کمیسیون 
خدمــات شــهری در نظر گرفتیم و بنا شــد تــا اولویت این 
تشویق ها با صنوفی باشــد که اکنون در دروازه کازرون فعال 
هســتند؛ نه افرادی که فی البداهه بخواهند کار خود را در بازار 

پروتئین شروع کنند.

رئیس کمیسیون خدمات شهری، سلامت و محیط زیست شورای اسلامی شهر شیراز: سامان دهی دروازه کازرون شیراز به سرانجام می رسد

دروازهکازروندرایستگاهساماندهی
زارعی: بازار پروتئین شیراز 1۵ اردیبهشت ماه افتتاح می شود

آگهیمجمععمومیفوقالعادهنوبتدوم

براســاس تقاضای بازرس جهت ارائه ی گزارش و مصوبه مورخ 1403/12/27 هیئت 
مدیره مجتمع تجاری تندیس زند شــیراز به شناسه ملی شماره 14013۵3۸637 و 
شــماره ثبت ۵16۵ به استناد بند 12 اساسنامه بدینوسیله از کلیه اعضای حقیقی و 
حقوقی مجتمع )مالکین و مستأجرین( دعوت می گردد که در جلسه ساعت 11 صبح 
مورخ 1404/2/9 که در محل پارکینگ طبقه 3+ تشکیل می گردد حضور بهم رسانند 
یا در صورت معذوریت نسبت به معرفی وکیل یا نماینده قانونی خود جهت حضور در 
دفتر مجتمع و اخذ برگه وکالت جهت تشــریف فرمائی در مجمع عمومی فوق الذکر 
اقدام نمائید ضمناً هر یک از اعضا می توانند حداکثر وکالت پنج نفر دیگر را عهده دار 

باشند.
دستور جلسه:

- گزارش بازرس پیرامون وضعیت کنونی مجتمع و جو حاکم بر امور مجتمع
- اخذ تصمیمات جهت رأی گیری بصورت کتبی

- تائید یا عدم تائید هیئت مدیره کنونی و اعلام نتیجه آن به اداره ثبت شرکت ها و در 
صورت تائید هیئت مدیره، انتخاب بازرس

کلیه مسایل فوق پس از انتشــار در روزنامه رسمی شیرازنوین جهت اطلاع اعضاء 
محترم آگهی می گردد.

خواهشمند است با توجه به اهمیت موضوع و به منظور رسمیت یافتن در رأی گیری 
شرکت فرمائید.

مدیرعاملمجتمعتندیس

کوروشخضری

شهردار شیراز با بیان اینکه مدیریت شهری شیراز طی سه سال گذشته تاکنون پروژه های 
کلانِ عمرانی و حمل ونقلی متعددی را شــروع کرده و به ســرانجام رســانده است، از 
افتتاح ابرپروژه تقاطع چندسطحی شــهدای حرم حضرت احمد بن موسی)ع( به عنوان 
بزرگ ترین تقاطع غیرهم سطح خبر داد. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، 
محمدحسن اسدی گفت: تقاطع چندسطحی شهدای حرم حضرت احمدبن موسی)ع( 
یکی از ابرپروژه های شــهرداری شیراز است که پس از افتتاح فاز اول و دوم آن با تلاش 
شبانه روزی مجموعه شورای اسلامی شهر، شهرداری و پیمانکار مربوطه، عملیات اجرایی 
فاز ســوم آن )پل شــماره ۲( نیز به اتمام رســیده و در چند روز آینده افتتاح و تقدیم 
شهروندان این کلان شــهر خواهد شد. شهردار کلان شهر شیراز با اشاره به اینکه تقاطع 
چندســطحی شــهدای حضرت احمد بن موســی)ع( بیش از ۵ کیلومتر طول دارد که 

بزرگ ترین تقاطع غیرهم سطح در کشور محسوب می شود، عنوان کرد: با افتتاح فاز سوم 
این پروژه )پل شماره ۲(، دسترسی آسان بولوار شهید نواب صفوی به شهرک مهدی آباد و 
دیگر شهرک های مجاور کمربندی فراهم خواهد شد. اسدی انواع تقاطع های غیرهم سطح، 
بزرگ راه ها، زیرگذر، روکش آسفالت، خطوط مترو و پروژه های تفریحی فراغتی را بخشی 
از پروژه های شــهرداری شیراز که در راستای توسعه و پیشرفت این کلان شهر و ارتقای 
رضایتمندی و رفاه و آســایش شــهروندان اجرا شــده یا در حال اجرا هستند، عنوان و 
خاطرنشان کرد: مردم عزیز شــیراز لایق بهترین خدمات هستند. وی افزود: ایجاد رفاه 
و آســایش برای شهروندان و اعتلای نام کلان شهر شیراز، رسالت مدیریت شهری است. 
شهردار کلان شهر شیراز ضمن قدردانی از همراهی و صبر شکیبایی شهروندان در اجرای 
پروژه هــای عمرانی، تصریح کرد: قطعاً همراهی و مشــارکت مردم در اجرای پروژه های 

عمرانی کمک بســیار بزرگی به مدیریت 
شــهری در اجرا و به ثمر رســاندن این 
پروژه ها بوده است.  این مقام ارشد شهری 
شیراز در بخش پایانی سخنان خود با بیان 
این مطلب که قطار توسعه زیرساخت های 
شــهری در کلان شــهر شــیراز هیچ گاه 
متوقف نشده و با قدرت و سرعت مناسبی 
به مســیر خود ادامه می دهد، به عملیات 
اجرایی فاز دو خط ۲ مترو شــیراز اشاره 
کرد و گفت: در چند روز آینده دســتگاه 
حفار مکانیزه به ایســتگاه سعدی خواهد 
رســید و همه تلاشمان بر این است تا در 
آینده ای نزدیک بتوانیم مترو را به ایستگاه 
سعدی برســانیم. وی طول مسیر فاز دوم 
خط ۲ مترو شیراز، یعنی از میدان آزادی 
تا ایســتگاه ســعدی را حدود ۵ کیلومتر 

عنوان کرد.

شهردارکلانشهرشیراز:قطارتوسعهزیرساختهایشهریبهایستگاهسعدیمیرسد

اجرایابرپروژههایملیدرقامتشهرراز
اسدی:بزرگترینتقاطعغیرهمسطحملیطیچندروزآیندهدرکلانشهرشیرازافتتاحشدهوبهبهرهبرداریمیرسد

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان فارس خبر داد:

نصب3هزارانشعابدرتعطیلاتنوروز
مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق استان فارس گفت: در قالب 
۱۴ مگاپروژه برای کاهش ناترازی برق و گذر از اوج بار ۱۴۰۴ طی 
یک اقدام جهادی و در ایام تعطیلات نوروز سال جاری، ۳هزار فقره 
انشــعاب به همراه لوازم اندازه گیری آن، نصب شد و متقاضیان در 

نوبت اخذ انشعاب برق، از نعمت برق برخوردار شدند.
حمیدرضا جلایر با اظهار این مطلب بیان داشت: در ایام تعطیلات 
نوروز که بــا ماه مبارک رمضان همراه بــود، طرح جهادی نصب 
انشــعابات معوق در شهرســتان های حوزه فعالیت شرکت توزیع 
نیروی برق اســتان فارس به اجرا درآمد تا کلیه انشــعابات معوق 

سال ۱۴۰۳ نصب و مشکلات باقی مانده برطرف شود. وی افزود: این حرکت جهادی که از ۲7 اسفندماه سال گذشته آغاز 
شــد، با تشکیل گروه های عملیاتی در ســطح ۲7 مدیریت همراه بود و با تلاش شبانه روزی این گروه ها و همکاران اداری، 
فرایند نصب انشــعابات به طور گســترده در سراسر اســتان فارس به اجرا درآمد و کنتورهای باقی مانده در نقاط مختلف 
استان نصب شد. مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان فارس، برق دارشدن تعداد زیادی از هم استانی ها و گذر موفق 
از پیک تابســتان ۱۴۰۴ و جلب رضایت متقاضیانی که در انتظار نصب کنتور بودند را از جمله مزایای طرح جهادی نصب 
کنتورهای معوق در استان فارس برشمرد و بیان داشت: بهره گیری حداکثری از امکانات موجود برای حل مشکلات نصب 
لــوازم اندازه گیری طی اقدام جهــادی همچون: تأمین کابل های موردنیاز، تأمین کلمپ انشــعاب، تأمین نقدینگی جهت 
کالاهای جزء، بهره گیری از گروه های اتفاقات و پیمانکاران در اجرای این مأموریت مهم، کاهش امکان اســتفاده غیرمجاز 
از بــرق با نصب کنتورهای جدید برای متقاضیان جدید، افزایش درآمد از طریق فروش قانونی برق و بهبود شــرایط مالی 
شرکت، از دیگر مزایای اجرای طرح جهادی نصب کنتورهای معوق می باشند. جلایر یادآور شد: با نصب کنتورهای هوشمند 
همچنین امکان مدیریت و کنترل دقیق مصرف برق فراهم می شود و از مصرف بی رویه برق توسط برخی مشترکان پرمصرف 

جلوگیری به عمل می آید که این اقدام نقش مهمی در عبور موفق از پیک تابستان سال جاری ایفا خواهد نمود.
مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق استان فارس ابراز امیدواری نمود با اجرای کامل این طرح جهادی، بتوان در راستای 

رضایتمندی مردم شریف استان فارس و ارائه خدمات بهتر و پایدارتر، گام های مؤثری برداریم.

در بازدید مدیریت ارشــد شــهری از اردوی جهادی، درمانی 
و فرهنگی »شــهید سیدهاشم حسینی« بر ترسیم صحنه ای 
از ایثار و عشــق به مردم و محرومین در »کلان شــهر شیراز؛ 

سومین حرم اهل بیت)ع(« تأکید شد.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، گروه جهادی 
الکفیل با هماهنگی کمیته محرومیت زدایی شــورای اسلامی 
شهر و همکاری شهرداری شیراز، حوزه مقاومت بسیج شهدای 
شهرداری شیراز، کمیته امداد امام خمینی)ره(، دانشگاه علوم 
پزشــکی و خدمات بهداشتی درمانی شــیراز، قرارگاه خیرین 
ســلامت شــیراز »حامی« و معاونت اجتماعی اســتانداری 
فارس به ارائه خدمات دندان پزشــکی، چشم پزشکی، عینک 
و مشــاوره های روان شناســی، حقوقی و شــغلی در این اردو 
می پردازد. همچنین بزرگ ترین خدمات دندان پزشکی جهادی 
در کشــور در ایــن اردو در اردوگاه شــهید آیت الله ربانی در 
حال برگزاری اســت. از این  رو مدیریت ارشد شهری از اردوی 
جهادی، درمانی و فرهنگی »شهید سیدهاشم حسینی« بازدید 
کرد. شهردار کلان شهر شیراز در این بازدید با ابراز خرسندی از 
حضور تمامی دست اندرکاران این برنامه جهادی و مبارک که 
از اقصی نقاط کشور به »شیراز؛ سومین حرم اهل بیت)ع(« سفر 
کرده، قدردانی و بــر اهمیت این اقدام خیرخواهانه به ویژه در 
حوزه دندان پزشکی تأکید و اظهار کرد: امروز شاهد صحنه ای 
از ایثار، گذشت، عشــق به مردم و اقشار نیازمند و محرومان 
هستیم. محمدحسن اســدی از گروه جهادی الکفیل و همه 

نهادهای دخیــل در این امر مبارک و جهادی نیز تقدیر کرد. 
وی با اشاره به حضور دندان پزشکان متخصص از نقاط مختلف 
ایران بر ایثار و عشق به خدمت به نیازمندان تأکید و از مهارت 
و تخصص دندان پزشــکان ابراز رضایت کرد. این مقام ارشــد 
شهری بر اهمیت چنین اقداماتی برای بهبود سلامت و رضایت 
مردم باتوجه به هزینه های درمانی تأکید و ابراز امیدواری کرد: 
این روحیه فداکاری در ســایر رشته ها نیز گسترش یابد و به 

رضایت خداوند و مردم منجر شود.
عضو هیئت رئیســه شــورا و رئیس کمیتــه محرومیت زدایی 
شــورای اسلامی شــهر شــیراز نیز در این بازدید اظهار کرد: 
شاهد یک رویداد مثبت و مهم در »کلان شهر شیراز؛ سومین 
حرم اهل بیت)ع(« هستیم. سیده مریم حسینی تصریح کرد: 
شــیراز به عنوان یک الگوی ملی در زمینــه محرومیت زدایی 
و همچنین محرومیت زدایی مشــارکتی و مردمی شــناخته 
می شــود. وی بیان کرد: گروه جهــادی الکفیل در این زمینه 
نقش  برجســته ای در بین گروه های فعال جهادی ایفا کرده و 
تصویری از ولایت مداری و هم افزایی دســتگاه ها را در شیراز 
به تصویر کشیده است. رئیس کمیته محرومیت زدایی شورای 
اسلامی شــهر شــیراز بیان کرد: مدیریت جهادی با استفاده 
خلاقانه از تمامی ظرفیت ها، بــه دنبال ایجاد تغییرات مثبت 
در این کلان شــهر است. حسینی خاطرنشان کرد: این رویداد 
مبارک به عنوان آغازگر پروژه های بزرگ و امیدبخش در شیراز 

تلقی می شود.

رئیس کمیته محرومیت زدایی شورای اسلامی شهر شیراز:

شیرازالگویملیمحرومیتزداییاست


